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Bestuursactiviteiten 
    

 
 
 
Belangrijke berichten om te lezen 
 
 

- Wanneer kunnen we de repetitie hervatten? 
- Voortgang zoektocht nieuwe repetitieruimte. 
- Voorstel kascommissie i.v.m. uitgestelde jaarvergadering. 
- Stand van zaken jeugdleden.  
- Waarom hadden we in 2010 zoveel jeugdleden en nu niet? 
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Wanneer kunnen we de repetitie hervatten?  
 
Tja, zodra we dat weten informeren we jullie direct via de app en de mail. Hou die goed in de 
gaten! Tot die tijd is de stand zoals hieronder op de KNMO website weergegeven: 
 

  
 
Meer weten: KNMO over Coronavirus - KNMO  

 
   
  
 
Voortgang zoektocht nieuwe repetitieruimte. 
 
We repeteren dan weliswaar niet maar zijn naarstig op zoek naar een nieuwe repetitieruimte. 
Uitgangspunt daarbij is dat we op onze woensdag willen repeteren. 
 
Eind Januari horen we van De Gekroonden Hoed of we in De Schuur kunnen repeteren. Dat 
bericht is nog niet binnen en het zou ook alleen maar kunnen als een koor, wat normaal op de 
woensdagavond repeteert, geen bezwaar heeft om naar de donderdag avond te gaan. Nog even 
afwachten dus. 
 
Positieve reactie hebben we in elk geval van onze pastoor gekregen: als het parochiebestuur 
akkoord gaat kunnen we in het Mariahuis terecht. De ruimte is verwarmd en goed verlicht maar 
de opstelling kan niet in concertvorm vanwege de breedte van het pand. Er zijn nog wat andere 
zaken die afgesproken moeten worden maar we hebben dan in elk geval onderdak. De pastoor 
vraagt of we, buiten de Onzendag en de Kerstviering, nog 2-4 keer extra de dienst muzikaal 
willen opluisteren met een ensemble. Dit is besproken in het bestuur en we hebben daarop een 
positief signaal naar de parochie uitgedaan. Vrijwilligers hiervoor kunnen zich aanmelden. Dat 
kan dan ook in de Lambertuskerk in Drunen zijn. 
 
 
 

https://www.knmo.nl/knmo-over-coronavirus/
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Hierna een opsomming van mogelijke repetitie ruimten in het dorp en de status daarvan. Het 
lijstje is nog langer maar daar zijn we nog niet aan toegekomen. Maar weten jullie een 
fantastische ruimte waar wij nog niet aan gedacht hebben: laat het ons weten. 
 

Onderzoek repetitie ruimten 
 

De Gekroonden Hoed 
schuur 

vraag staat uit; eind januari uitsluitsel 

Het Mariahuis positieve reactie pastoor vraag nog te bespreken met het 
parochiebestuur  

Het Rad alleen donderdag m.u.v. de laatste donderdag vd maand 

De Elshof niet geschikt 

Basisschool aula niet beschikbaar 

Basisschool lokaal niet beschikbaar 

Basisschool gymzaal niet beschikbaar 

Het Hummelke niet beschikbaar   

Ruimte bij Jenne De Gouw 
(oude veiling) 

niet beschikbaar   

Jonkers kantine niet geschikt 

Jonkers schuur niet beschikbaar   

Schuur Rikie Elshout  niet beschikbaar   

Voormalige Garage 
Kerkstraat 

niet beschikbaar 

 
 
 
 
Voorstel kascommissie i.v.m. uitgestelde jaarvergadering. 
 
Omdat er in het afgelopen jaar geen jaarvergadering heeft plaatsgevonden is er ook geen 
nieuwe kascommissie gevormd. Het bestuur heeft zich daarover beraden en stelt voor de huidige 
kascommissie te vragen één extra jaar te willen controleren. Dit is in afwijking van de statuten 
maar wel een praktische oplossing. Mochten er leden zijn die hiertegen bezwaar hebben dan kan 
dat. Laat het dan, het bestuur, in de komende 2 weken, weten en graag met een alternatief! 
Alvast bedankt 
 
 
 
 
Stand van zaken jeugdleden.  
 
We hadden al eerder melding gemaakt dat Marlot en Sophie van den Berg geslaagd waren, 
maar nog niet waarvoor! Wel dat was het diploma A. Inmiddels is dat door Jan ook uitgereikt en 
vanaf deze plek nogmaals gefeliciteerd. Marlot en Sophie worden nu verder opgeleid voor het 
diploma B: succes! 
 
Geert Moonen zit ook in de opleiding voor het diploma B. En dan hebben we nog Jesse 
Vrijhoeven, Mandy Klijn, Lotte Klijn en Dennis Leijtens in de opleiding voor het diploma A zitten!  
 
Succes allemaal en chapeau voor jullie doorzettingsvermogen in deze corona tijd! 
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Waarom hadden we in 2010 zoveel jeugdleden en nu niet? 
 
 
Rare opening misschien. Maar wat is de aanleiding?  
 
Recent zijn we benaderd door Bart Beaard welke regelmatig schrijft in het Weekblad Heusden. 
Deze keer als onderwerp een artikel over fanfare en harmonieën in de Gemeente Heusden. En 
daar horen we ook bij!  
 
We hebben het concept mogen lezen en er werd toestemming gevraagd om onze groepsfoto te 
mogen gebruiken als illustratie bij het artikel omdat “er veel jeugd op stond”. Dat had hij goed 
gezien. Maar nu is bij ons de vraag gerezen wat we toen beter deden en nu niet?  
 
 

 
 
 
Oproep: hebben jullie ideeën om meer jeugdleden te werven dan graag per omgaande reageren! 
Schroom niet: elk jeugdlid is er een! 
 
 
 
 
En denk er bij het web shoppen ook even aan om dit via Sponsor kliks te doen: het werkt echt!  
Binnenkort kan de volgende tranche uitgekeerd worden terwijl we de indruk hebben dat nog niet 
iedereen meedoet! Voor vragen of uitleg hoe het werkt kunt u terecht bij Ariane of Karel 
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De lange versie van de agenda onder het nodige voorbehoud:  
 
11 april   Uitwisseling met harmonie Heusden (o.v.b.)  
  
 
Dat was het weer voor deze keer! Tot snel! En blijf gezond! 


